
 Zápis OsV č.: 6/2023 

OsV: Šipší 

Datum : 06.11.2023, 18:30 hod., Základní škola Jana Palacha 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Skřivan, Zmeková, Harsa, Suchánek, Balšánková, Kalenda, Ptáček, (Doležal) 

 

Toman, Hájková 

Člen RM, ZM: Neomluvená nepřítomnost 

Příští jednání: 11.12.2023, 18:30 hod., Základní škola Jana Palacha 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 

1) Lidl - Členové OsV podali informaci z účasti na jednání s představiteli společnosti LIDL. 

Během tohoto jednání došlo k dohodě. Společnost LIDL se zavázala k provedení nezbytných 

oprav v okolí přístupové cesty k jejich obchodnímu domu, což zahrnuje zejména vozovku 

a autobusovou zastávku. Pan starosta Seifert přislíbil, že investiční příspěvek ve výši přibližně 

4 miliony korun bude alokován výlučně na realizaci projektů na sídlišti Šipší. 

2) OC Pasáž - Došlo k uskutečnění setkání s reprezentanty investora a členy OsV Šipší. Během 

tohoto jednání vyjádřili investoři své nesouhlasné stanovisko k požadavku města na 

poskytnutí investičního příspěvku ve výši 8,3 milionu korun. Jednání budou pokračovat. 

Odhadovaná doba realizace celé stavby je 2,5 roku. Další jednání o této záležitosti by se mělo 

konat na nadcházejícím zasedání zastupitelstva (14.11.2023). 

3) Členové, interní agenda: členové hlasovali a jednomyslně se shodli na doporučení 

zastupitelstvu města vyloučit člena OsV Šipší, Radka Tomana, z důvodů opakovaných 

nepřítomností na zasedání OsV Šipší a dále jednomyslně doporučují zastupitestvu přijetí 

Josefa Doležala za člena OsV Šipší (viz minulý zápis OsV Šipší č. 5/2023). Zápis z jednání 

5/2023 byl jednomyslně při jednání 6/2023 schválen OsV Šipší. 

4) Svoz odpadu: V souvislosti s připravovanou modifikací systému svozu odpadu a v důsledku 

usilování městské správy o redukci objemu sbíraného odpadu navrhujeme zřídit uzavřená 

kontejnerová stání, která budou opatřena zastřešením a zabezpečena systémem umožňujícím 

přístup pouze autorizovaným osobám prostřednictvím technologie RFID. Inspirací nám slouží 

již fungující řešení například v lokalitě Praha 8 a městě Poděbrady. 

5) Různé 

a) Na sídlišti proběhla opakovaná deratizace. Paní B. upozorňuje na to, že 

pravidelně hlásí stále stejná místa v ulici Jana Palacha. 

b) Upozorňujeme na to, že nově aplikované vodorovné dopravní značení vykazuje 

nepravidelnosti v provedení, konkrétně se jedná o odchylky od požadované přímosti. 

c) Upozorňujeme, že v prostoru u objektu na adrese 17. listopadu 120 dochází k obstrukci 

průchodu v důsledku přerůstání stromu (hlošina úzkolistá), což má za následek 

způsobování zranění. Přestože byla problematika opakovaně prezentována městskému 

úřadu (včetně petice - vaše značka: MKH/001203/2022/05/AUD/TVF) a bylo získáno 

ujištění o ořezávání daného stromu k udržení bezpečné průchodnosti, situace vyžaduje 

další zásah. 

6) Vloupání do bytů: V souvislosti s nedávným výskytem neoprávněných vniknutí do objektů 

v uplynulých týdnech (viz stížnosti občanů) žádáme o zveřejnění informací určených pro 

občany prostřednictvím publikace článku v Kutnohorských listech a na oficiálních 

internetových stránkách města, stejně jako prostřednictvím sociálních sítí. 



 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

 

Zapsal: Jan Harsa 

Ověřil: Šárka Zmeková, Martin Suchánek 

7) Propadající se komunikace: Upozorňujeme na závadu povrchu parkovací plochy situované 

na konci ulice Jana Palacha, v těsné blízkosti objektu s adresou číslo popisné 153, kde se 

vyskytuje nebezpečná nerovnost vozovky (propadání, kde vozidla naráží do nerovnosti krytem 

motoru). Žádáme o provedení rekonstrukčních prací k odstranění této nesrovnalosti. 

8) Parkovací místa “Na studních”: Žádáme o realizaci podélných parkovacích míst poblíž 

domů Na Studních 72 - 73 formou osazení dopravních značek IP 11g. Dále žádáme o zvážení 

vybudování samostatných kontejnerových stání pro nádoby ve zmiňované oblasti. Viz 

obrázek: 

● Rada: Žádáme o účast člena vedení města na schůzích OsV a tímto jej zveme na příští schůzi 

11.12.2023 v ZSJP Jana Palacha. 

● TO/TS: Prosíme o stažení zalévacích vaků od stromů a jejich opětovnou instalaci na jaře 

(prevence jejich zničení přes zimu). 

● TO/TS: Žádáme o deratizaci: U rybníku Lorec a Na studních 73 poblíž kontejnerových stání 

● Žádáme o informování občanů o stoupajícím počtu vloupání do bytů či společných prostor 

byt. domů (viz výše). 

● Rada: Prosíme o zasílání materiálů k plánovaným bodům, které se týkají našeho území (viz. 

body na příští zastupitelstvo 04/01 a 04/02 v plném znění (včetně důvodové zprávy v plném 

rozsahu - bez osobních údajů). 

● Rada/zastup.: Prosíme o návrh řešení uzamykatelných kontejnerových stání (viz. výše). 

● TO/TS: Žádáme o opravu vozovky v ulici Jana Palacha (viz. výše). 

● TO/TS: Žádáme o ořez hlušiny poblíž 17.listopadu 120. 

● Rada/zastup.: Žádáme o realizaci parkovacích míst u domů Na studních č.p.: 72 a 73 (viz. 

výše). 


